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Referat bestyrelsesmøde i GF Hostrup Teglgaard 
Søndag 6. oktober 2024 kl. 9.30 

Til stede: Claus Frandsen (CF), Søren Poulsen (SP), Henrik Nielsen (HN), 
Torbjørg Soelberg (TS), Jens Ole Thorkildsen (JOT) og Ingrid M. Schmidt (IMS) 
 
1. Nyt fra formanden 
Hededanmark har afsluttet arbejdet. IMS kontakter dem med opfordring til, at de 
giver besked, når de får opgaver i området. Så andre kan slutte sig til. 

2. Økonomi v. Søren 
Fremlagde opgørelse efter 3. kvartal 2024. Det går som planlagt. 

3. Veje og fællesarealer 

* Enebærvej, den ene ledning til brønd fungerer ikke. Brian Pedersen kigger på 
det i den kommende uge. Når arbejdet er afsluttet, får Enebærvej og Slåenvej et 
lag grus – kontaktperson: CF 
* Stikvejen til stranden. Den trænger til grus m.m. Den hører ikke under 
grundejerforeningen. Beslutning: CF tager kontakt til ejerne. 
* Bump på Havtjørnevej. Begge fjernes ved lejlighed for at skåne vejen, stolper 
bliver stående. Involverede: CF, TS, JOT 
* Stien ved Hermelinvej. Det fælles projekt med 2’eren er udsat til 2025. 
Tovholder: CF 
* Redningskransen v. ophalerpladsen: Kan vi få et skilt med SOS-
kontaktnummer? Beslutning: SP undersøger sagen. 
* Træer v. Febækken. Nogle af vores træer/buskadser er til gene for 
sommerhusejere på Hermelinvej; men det er paragraf 3-jord, derfor har CF taget 
kontakt til Skive Kommune. En medarbejder herfra besigtiger både træer og 
brombær. Tovholder: CF 
* Legepladsen: Buskrydning: Det er nødvendigt en del gange i løbet af 
sommeren. Beslutning: CF forespørger hos Brixen, om de kan løse opgaven i 
forbindelse med græsklipning. 
* Græsarealerne. Hvordan skal vi fortsat ”drifte” arealer i forlængelse af 
legepladsen, langs Febækken etc. Måske a la ”Vild med vilje”, det vil sige fortsat 
slå græsset og samle det af. Beslutning: IMS kontakter GF Ibsenvej for et muligt 
samarbejde. De får slået/samlet/kørt græsset væk. 
* Bevoksning nord for det lille vandløb op mod Ibsenvej: Vi har fældet/fliset på 
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vores side. Beslutning: IMS kontakter GF Ibsenvej med en opfordring om, at de 
også trimmer på deres side. 

4. Projektforslag for 2025 
* Skilte v. indkørsel via Teglgaardvej. Der står to skilte, som viser vejene ved 
Hostrup Strand. Skiltene er slidte og forældede. De trænger til udskiftning. 
Måske vi kan fjerne det ene og udskifte det andet. SP undersøger mulighederne. 
* Bænke v. udsigtspunkterne i området. Flere af dem er meget slidte, planker bør 
skiftes. Det kan være en opgave på arbejdsdagen – IMS registrerer bænke/behov. 
* Legepladsen, status efter det årlige eftersyn:  
Vippe til de små skal efterses, måske udskiftes – SP undersøger. 
Grusareal omkring gyngerne skal vedligeholdes, det skrumper på grund af 
”invasivt” græs. Evt. opgave for arbejdsdagen. 
Bord-bænke-sæt skal placeres, så de hverken generer leg eller græsklip. De bør 
placeres på et fast underlag. Måske en opgave på arbejdsdagen – SP laver skitse 

5. Status på fællesarrangementer:  
Der var god tilslutning til både arbejdsdag og sommerfest; men hvad kan vi gøre 
for at få flere til at møde op til foreningens generalforsamling? Beslutning: Vi 
lægger den igen i april, forslag: 12/4. Og prøver at gøre mere ud af invitationen. 
Tovholder: IMS 

6. Støj fra Ibsenvej:  
Vi må desværre konstatere, at der igen i år har været flere tilfælde af generende 
(musik)støj fra de store udlejningshuse på Ibsenvej. Værst før og efter 
sommerferien. Henvendelser til lejerne hjælper kun kort eller slet ikke, og det 
nytter heller ikke at ringe til udlejningsbureauet. Beslutning: IMS kontaker GF 
Ibsenvej. Kan vi få en ordning, så vi har én at ringe til, når det ”spiller løs”? 

7.  Næste møde: 
Søndag 2. februar 2025 kl. 10.  

8. Eventuelt: 
Sidste nyt fra Kystbeskyttelseslaget vedrørende udvidelsen af anlægget v. SP: 
Desværre er man fra kommunens side ikke nået så langt i processen som 
forventet. Projektet skal efter den offentlige høring igen fremlægges for Teknisk 
Udvalg; men det har endnu ikke været på dagsordenen.  
Ref./ Ingrid 
09.10.2024 


